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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1700 Ombyggnaden av Arlanda

I november 2016 undertecknade statsrådet Anders Ygeman ett avtal med USA 
som möjliggör passkontroll redan i Sverige. Det gör inresan i USA snabbare 
och smidigare. Det är steg i rätt riktning för att utöka utbytet mellan länderna. 
För att möjliggöra detta behövs digital skanning av pass och fingeravtryck 
enligt amerikansk modell för USA-resenärer på Arlanda. Det kräver en 
ombyggnad av flygplatsen som enligt uppgift kan komma att kosta 400–500 
miljoner kronor. Den amerikanska kontrollen ska genomföras på ett helt 
våningsplan under pir F. Samtidigt funderar regeringen på att införa en så 
kallad flygskatt som slår mot resandet och gör det dyrare. Det kan leda till färre 
passagerare och därmed minskade intäkter för Swedavia som driver Arlanda. 
Med risk för minskad marginal kan det bli svårare och mer kännbart att bära 
tunga investeringar.

Jag vill ställa följande fråga till statsrådet Anna Johansson:

Kommer statsrådet och regeringen att ta hänsyn till att införandet av en 
eventuell så kallad flygskatt kan innebära svårigheter när det gäller att 
genomföra den ombyggnad av Arlanda som krävs för att en amerikansk 
passkontroll ska kunna ske redan i Sverige?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-30
Besvaras senast
2017-07-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


